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Zápisnica 
 
z členskej schôdze ZO SZZ , konanej dňa  6. apríla 2018 v  zasadačke MÚ v Ţiline 
–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 
Počet členov v organizácii : 342 
Počet prítomných členov :  141 
Účasť v percentách :  42 

                                   
 
 
 
1. Členskú schôdzu otvoril a viedol poverený člen výboru Bc. Tomáš Panák. 

Privítal  členov a oboznámil s programom uvedeným na pozvánke. Vzhľadom 
na skutočnosť, ţe podľa prezenčných listín bolo prítomných len 42 percent 
členov, schôdza začala po 30 minútach , keď v zmysle stanov bola  uznášania 
schopná. Dal hlasovať o programe uvedenom  na  pozvánke s vypustením 
volebnej komisie.  Program bol odsúhlasený jednomyseľne.      

 
2. Do mandátovej komisie boli zvolení títo členovia :  predseda – Mgr. Ferdinand 

Papaj , členovia - p. Vladimír Matuška , Lúčky I. a Ing. Ján Škvarek , Lúčky II .                  
Do  návrhovej komisie boli zvolení  : predseda - Ing.  Antonín Netrda, 
členovia : p.Jozef Smatana  a p.Róbert Dolejší. 

                                                                                                   
3. Správu o činnosti  ZO  za rok  2017 a návrh úloh  na  rok  2018 predniesol   

predseda  ZO  p. Marian Kolísek . Táto je prílohou  zápisnice. 
 
4. Správu o hospodárení za rok 2017 a návrh rozpočtu na rok 2018 predniesla        

p. Eva Hrnčiarová, ekonómka ZO . Obe sú prílohou zápisnice. 
 
5. Správu kontrolnej a revíznej komisie pri ZO za rok 2017  predniesol predseda 

KRK Ing. Tichomír Majer. Správa je prílohou zápisnice. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 

6. Diskusia : otvoril ju a viedol Bc.Panák, navrhol, ţe na  prípadné otázky bude 
hneď odpovedať poverený člen výboru. 

 
-  Ing.Stankovič – po informácii predsedu ,ţe je pripravený odkup záhrad 

a spoločných priestorov od pozemkového fondu , sa pozastavil sa nad 
metodikou určovania ceny. Predseda vysvetlil, koľko vybavovania to stálo, 
aby sme dosiahli to, ţe pozemkový fond vôbec začal jednať. 
 

-  p. Krchnavý -  konštatoval, ţe v danej dobe je jediným riešením   spoločný 
postup . Čím viac to budeme preťahovať, tým to bude nevýhodnejšie pre 
nás. Je skôr moţné , ţe pôda pôjde hore ako dolu. My musíme jednať 
a zistiť do akej miery sú ochotní ísť najbliţšie k úradne stanovenej cene. 
  

-  Ing. Furgalák – upozornil, ţe pri odkupe pozemkov sa dejú čudné veci, 
zistil, ţe pri odkupe  pozemkov mimo osady sa predali aj pozemky 
v okrajových častiach záhrady. Predseda odpovedal, ţe je viac prípadov 
porušovania predkupného práva, ale pre nás aj nový vlastník ostáva 
vlastníkom, od ktorého budeme kupovať. 
 

-  Ing. Vydra – vyjadril sa k odkupu , skonštatoval, ţe nám nič iné 
nezostáva, len sa sťaţovať, ţiadať vyjadrenia a poukazovať na to ,ako to 
vyzeralo, keď sme to prevzali ako trvale trávnaté porasty. Predseda 
povedal, ţe to všetko sme uţ skúšali a s veľmi malým výsledkom. 
 

-  p. Rojčeková – vyslovila nesúhlas s tým , ako sa s nami jedná 
 

-  Mgr. Kubicová – v príspevku sa zamerala hlavne na podcenenie brigád 
členmi. Naše osady vlastne vznikli len vďaka brigádam, na začiatku  
musel kaţdý člen odpracovať  70 hodín ročne a len vďaka tomu máme 
inţinierske siete, infraštruktúru, ktorá robí osadu osadou a keďţe to bolo 
pred 40 rokmi , musíme sa pustiť do rekonštrukcie a preto je také dôleţité 
splniť si brigádnickú povinnosť. Na záver poprosila členov, ktorí si zatiaľ 
nevybrali zloţené peniaze na odkup  záhrady , aby sa s ňou spojili 
telefonicky alebo prostredníctvom úradných hodín v pondelky v domčeku. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 

 
-  Ing. Stanko – Zaskočilo ho , ţe pre  pozemkový fond , pri tejto 

problematike, neplatia ţiadne lehoty na vyjadrenie, netreba ísť vyššie? . 
Pri takýchto prieťahoch je moţné , ţe nám stanovia nájomné , ktoré 
nebudeme môcť platiť? 
 
Predseda sa k moţnosti stanovenia nájomného vyjadril, ţe pred začatím 
procesu odkupovania oslovili vlastníkov s návrhom nájomnej zmluvy 
a tým, ktorí nám ju poslali späť, platíme 1 cent na meter štvorcový a nič 
nemienime meniť. 
 

-  Bc. Bielik – mal dotaz k spoločným priestorom od PF , či musíme odkúpiť 
všetko, alebo nevyuţívané časti nemusíme ?  K tejto otázke bolo viac 
dotazov. Reagoval p. Panák , ktorý ponúkol pomoc aj osobne, aj 
prostredníctvom internetu, či vývesných skriniek pri hľadaní skutkového 
stavu pod záhradkami. 
 

-  K spoločným priestorom smerovalo ešte  9 dotazov. Predseda reagoval, 
ţe spoločné priestory sú rozdelené medzi všetkých členov a nie sú také 
nepotrebné, vedú cez ne elektrika, či voda a nebolo by dobré aby sa 
dostali do rúk cudzích ľudí , čo by nám v budúcnosti mohlo narobiť 
problémy. 
 

-  p.Chvíľa   z L – 1  sa vyjadril k stanovovaniu ceny pozemkov 
a k problematike cesty na L-1, ktorú sa po veľkých vybavovaniach podarilo 
zdarne vyriešiť. 
 

-  p. Kavecký – mal dotaz na cestu , čo keď príde niekto a bude chcieť 
nájom alebo tam niečo postaví. 
 

-  Vysvetlenie podal p. Kolísek a ako príklad uviedol prípad JRD Stečno , 
ktoré dalo do konkurzu cudzie pozemky. Takéto veci musíme sledovať 
a preto je potrebné utvoriť menšie pracovné skupiny, a postupne sa to 
snáď podarí. 
 

-  Keďţe viac prihlásených do diskusie nebolo dal Bc. Panák hlasovať o jej 
ukončení, čo bolo jednomyseľne schválené. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 
7. Správu mandátovej  komisie predniesol jej predseda  Mgr. Ferdinand Papaj.  

Konštatoval, ţe schôdze s zúčastnilo 42  percent členov a schôdza je 
uznášania schopná prijať platné uznesenie po 30 minútach v zmysle Stanov 
SZZ. 
 
 

8. Návrh na uznesenie z členskej schôdze, doplnený o návrhy z diskusie, 
predniesol predseda NK  Ing.  Antonín Netrda  . Návrh bol väčšinou členov 
prijatý .                                                                                                                                                                                                                                                   

     
9.  Týmto bol program schôdze naplnený , preto ju Bc. Panák  ukončil a poprial 

novým členom našej ZO veľa úspechov v záhradkárskej činnosti. Ostatným 
poďakoval za aktívnu účasť a poprial pekné počasie . 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
          
 
 
 
V Ţiline  6. 4. 2018 
 
 
Zapísala :  Mgr. D. Kubicová, taj.ZO 
 
Zápisnicu overil :  

  


